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گروه سیاسی: وزاری کابینه سیزدهم در حاشیه جلسه 
هیات دولت با حضور در جمع خبرنگاران به ســوالات آنها 
پاسخ دادند. رئیس جمهوری در جلسه یات دولت  با اشاره 
به ســخنان حکیمانه رهبر فرزانه انقــاب درباره ضرورت 
پرهیز از ســتیزگری های دشمن پســند، همه مسئولان و 
ارکان نظام را مخاطب این ســخنان دانست و گفت: تاش 
مسئولان برای عملی شدن این رهنمود و تمرکز بر وحدت و 
انسجام در دولت و مجلس و پرهیز از اختاف و ستیزه گری 
و جبهه بندی، از رموز اصلی موفقیت در مسیر رفع مشکات 

مردم و پیشرفت کشور است.
وی در ادامه با ضروری دانســتن توجه به آرامش ذهنی 
مــردم و آثار اجتماعی تصمیمات و اقدامات دســتگاه های 
دولتی، توجه بیشتر به تهیه پیوست های فرهنگی و رسانه ای 
برای تصمیمات و اقدامات دستگاه ها و همچنین اتخاذ تدابیر 
لازم برای جلوگیری از آثار ســوء احتمالــی تصمیمات را 

خواستار شد.
ســید ابراهیم رئیســی همچنین از وزرا و مســئولان 
اقتصادی دولت خواســت عطف به شــعار سال، گزارشی از 
مجموعه اقدامات صورت گرفته از سوی دولت در زمینه مهار 

تورم و رشد تولید تهیه و ارایه کنند.
واگذاری استقلال و پرسپولیس به ۲ بانک 

غیردولتی؛ شاید چند روز دیگر
سخنگوی دولت با اعام اینکه مذاکرات اولیه با ۲ بانک 
غیردولتی برای واگذاری اســتقال و پرســپولیس صورت 
گرفته است، گفت: توافق شد وزیر اقتصاد و رئیس کل بانک 
مرکــزی در این خصوص مذاکراتی را بــا هیات های عامل 
بانک ها داشته باشند و پیش بینی می کنیم در چند روز آتی 

به توافق با این ۲ بانک غیر دولتی برسیم.
بهادری جهرمی با تاکید بر اینکه استقال و پرسپولیس 
سرمایه های ملی هستند، ابراز امیدواری کرد که شاهد بازی 

خوب دو باشگاه در دربی ۱۰۳ پایتخت باشیم.
۵ گیگابایت اینترنت رایگان
برای عید نوروز و ماه رمضان

عیســی زارع پور در جمع خبرنــگاران از عیدانه وزارت 
ارتباطــات و فناوری اطاعات برای مــردم ایران خبر داد و 
گفت: بســته اینترنت ۵ گیگابایتی رایگان به مناسبت عید 

نوروز و ماه رمضان به مردم اختصاص پیدا می کند.
وی ادامه داد: در ســال ۱۴۰۲ در حوزه پنجره هوشمند 
اتفاق خوبی افتاد و در حال حاضر بیش از ۶۰ درصد خدمات 
از این طریق ارائه می شود البته براساس قانون قرار بود ۱۰۰ 

درصد خدمات ارائه شود اما اینکار صورت نگرفت.
مشکلی در تأمین بنزین تعطیلات نوروزی نداریم 

آمادگی ۴۴۰۰ جایگاه سوخت
وزیر نفــت با تاکید بر اینکه مشــکلی در تأمین بنزین 
تعطیات نــوروزی نداریم، گفت: هر چنــد همه جایگاه ها 
مجهز به کارت ســوخت اســت با این حال اولویت با کارت 

افراد است.
وی افزود: کارت سوخت جایگاه ها برای مواقع اضطراری 
و به منظور اســتفاده افرادی است که کارت سوخت خود را 

گم یا فراموش کرده اند.
اوجی به هموطنانی که قصد مسافرت دارند توصیه کرد، 
کارت ســوخت خود را همراه داشته باشند ولی با این حال 

کارت سوخت در همه جایگاه ها تدارک دیده شده است.
سال ۱۴۰۲؛ سال طلایی عرصه فرهنگ و هنر

وزیر فرهنگ و ارشــاد اسامی با بیان اینکه سال ۱۴۰۲ 
برای حوزه فرهنگ، هنر و رســانه سال خاصی بود، تصریح 
کرد: کشور بعد از مشکاتی که در نیمه دوم سال ۱۴۰۱ با 
توطئه دشــمنان ایجاد شد، از حوزه عادی سازی فعالیت ها 

وارد دوره طایی شد.
وی افزود: شاید در ابتدای فعالیت وزارت فرهنگ وارشاد 
اســامی در دولت ســیزدهم برخی برای موفقیت های این 
حوزه ابراز تردید داشــتند. اما حوزه فرهنگ و هنر در همه 
بخش ها از جمله تئاتر، رشــته های صحنه ای و سینما، حد 
نصاب ها و رکوردهای جدیدی به دســت آورد که برخی از 
این رکوردها بیش از ۳ دهه تغییر نیافته بود و برای نخستین 

بار محقق شد.
اسماعیلی تعداد ســینما از ۵۷۰ سالن در آغاز فعالیت 

دولت ســیزدهم به ۹۰۰ ســالن افزایش یافته است، گفت: 
فروش فیلم های ســینمایی در سال جاری از ۴۰۰ میلیارد 
تومــان به یک هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان در ســال جاری 

رسیده است.
ضرغامی: واگذاری بناهای تاریخی اشکال 

قانونی ندارد
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی در مورد 
واگذاری ۲ کاروانسرا در استان سمنان به سرمایه گذار بخش 
خصوصــی گفت: از نظر قوانین یونســکو واگذاری بناهایی 
که تحت نظر کارشناسان میراث فرهنگی فعالیت می کند، 

اشکال قانونی ندارد.
عزت الله ضرغامی تاکید کرد: بســیاری از اینها در سطح 
جهانــی در اختیار بخش خصوصی اســت اما تحت ضوابط 

یونسکو اداره می شود.
وی افزود: این دو کاروانسرا در اختیار ستاد اجرایی فرمان 
امام )ره( اســت و از نظر قانونی مشکل خاصی ندارد اما باید 
کاما تحت نظر وزارت میراث مرمت شود. البته مرمت این 
دو کاروانسرا هزینه بسیار سنگینی دارد که کاما نامتعارف و 

خارج از توان وزارت میراث است.
رشد ۵۵ درصدی ترانزیت؛ امسال نرخ بلیت 

هواپیما، قطار و اتوبوس افزایش نمی یابد
وزیر راه و شهرســازی با اشاره به تقاضای شبکه  حمل و 
نقل کشور مبنی بر افزایش قیمت  نرخ بلیت هواپیما، قطار 
و اتوبــوس، گفت: هنوز هیچ تصمیمی در این رابطه گرفته 
نشده است و هرگونه افزایشی موکول به سال آینده خواهد 

بود.
مهرداد بذرپاش همچنین به رشد بی سابقه ۵۵ درصدی 
ترانزیت جاده ای اشــاره کرد و افزود: این امر نشان می دهد 
اقدامات دولت برای رشد ترانزیت به عنوان یکی از پایه های 

اصلی تولید ثروت برای کشور به نتیجه رسیده است.
وی بیان کرد: در کنار توســعه زیرســاخت ها، توســعه 
نرم افزارهای تردد آسان تر کالا و بار در مسیرهای مواصاتی 
میان ایران و کشورهای همسایه رشد شتابانی گرفته و امید 
است بتوانیم تا انتهای سال ۱۴۰۳ این عدد را بیشتر کنیم تا 

نقش جدی در اقتصاد ملی کشور داشته باشد.
وزیر دفاع: صادرات محصولات دفاعی ۵ برابر شد

امیر ســرتیپ محمدرضا آشــتیانی از خودکفایی کشور 
در زمینه ســاخت موتور پهپاد خبــر داد و گفت: صادرات 

محصولات دفاعی به ۴ تا ۵ برابر افزایش یافته است.

وی به رزمایش مشترک ایران، چین و روسیه در اقیانوس 
هند که اکنون در حال برگزاری است نیز اشاره کرد و اظهار 
داشت: هر رزمایشــی چند هدف را دنبال می کند؛ یکی از 
آنها ممارست و تمرین های دفاعی است. هدف دیگر، نمایش 
قدرت اســت که در قالب این رزمایش ها طراحی می شود. 

رزمایش ها در واقع مجموعه ای از اهداف است.
وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح اضافه کرد: در این 
رزمایش که در حال انجام است، سه قدرت بزرگ دنیا حضور 
دارند کــه از اهداف آن ایجاد ثبــات و امنیت در منطقه و 

آبراه های حساس آن است.
ماجرای کسر یک میلیونی از حساب بازنشستگان

وزیــر تعاون، کار و رفاه اجتماعی درخصوص برداشــت 
یک میلیون تومان از ســوی ســازمان تامیــن اجتماعی، 
گفت: این اشــتباهی بود که در سیســتم صــورت گرفت 
کانون بازنشســتگان تامین اجتماعی اعام کرده بود که ما 
می خواهیم سهام یکی از پتروشــیمی های بزرگ کشور را 
برای بازنشســتگان خریداری کنیم. یک کد دستوری داده 

بود و این مبلغ از حساب آنها کم شد.
صولت مرتضوی تصریح کرد: برای مرحله اول جمعیت آن 
تقریباً به ۵۰ هزار نفر هم نمی رسید ما بافاصله اعام کردیم 
و شب بعد به حساب آنها واریز شد. این موضوع ارتباطی به 
دولت ندارد بلکه مربوط به سازمان تامین اجتماعی است. در 
حوزه حسابداری تامین اجتماعی اشتباهی رخ داد بافاصله 

شب بعد اشتباه را جبران کردند.
تعیین تکلیف وام متقاضیان تسهیلات ازدواج و 

فرزندآوری تا پایان سال
وزیر امور اقتصادی و دارایی در حاشــیه جلســه هیات 
دولت دربــاره وام های ازدواج و فرزندآوری اظهار داشــت: 
رئیس جمهوری تاکید ویژه ای خطاب به شبکه بانکی و بانک 
مرکزی درخصوص تعیین تکلیف تمامی وام های تکلیفی و 
خاتمه صف وام ازدواج و فرزندآوری تا پایان اسفندماه داشته 

است.
خاندوزی ابراز امیدواری کرد، کوتاهی ها در این رابطه که 
منجر به ماندن بخشی از مردم در صف شده است، برطرف 
شود و تا پایان ســال بتوانیم خبر خوشی مبنی بر کاهش 

صف داشته باشیم.
وی ادامه داد: جذب سرمایه گذاری های خارجی با توجه 
به دیپلماســی اقتصادی رئیس جمهور به صورت دوجانبه 
میان کشــورها و شرکای تجاری و هم به صورت چندجانبه 

در پیمان های منطقه ای اعم از شــانگهای و بریکس موجب 
شده اســت که ســال ۱۴۰۲ بالاترین میزان جذب معتبر 
ســرمایه گذاری خارجی و نه فقط قراردادها کشور را شاهد 

باشیم.
خاندوزی بیان کرد: امید اســت ایــن روند افزایش از ۴ 
میلیارد دلار سال گذشته به بیش از ۵ میلیارد دلار در سال 

جاری ادامه یابد.
تکذیب شایعه استعفا

پیمان جبلی رئیس ســازمان صدا و ســیما با اشاره به 
برکناری معاونت سیاســی سازمان صدا و سیما گفت: آقای 

خدا بخشی استعفا داد و استعفای ایشان پذیرفته شد.
وی همچنین در مورد شایعه استعفایش تصریح کرد: این 

شایعات زیاد مطرح می شود و من تکذیب می کنم.
لطیفی: امسال برای ۱۵۰ نفر بازنشسته مجوز 

فعالیت صادر شد
رئیس ســازمان اداری و اســتخدامی کشــور درباره به 
کارگیری بازنشستگان در دستگاه ها، گفت: براساس آخرین 
اخباری که تا دیروز دریافت کرده ام، برای امسال مجموعا به 
۱۵۰ نفر مجوز داده شــده تا در مشاغل تخصصی و مشاوره 

از آنها استفاده شود.
لطیفی در پاسخ به این سوال که به کارگیری بازنشستگان 
در دستگاه ها تخلف است اما برخی با تبصره مشغول فعالیت 
هستند، با متخلفان چه برخوردی صورت می گیرد؟، گفت: 
قانون مصوب مجلس دو تبصره دارد. تبصره یک برای برخی 
مقامات و جایگاه ها اســت و تبصر دو استفاده به عنوان یک 
ـ ســوم ظرفیت در ماه است، یعنی یک سوم ساعت کاری 

می توانیم در خدمتشان باشیم.
وی تصریح کرد: دســتگاه های اجرایــی اگر مجوز ما را 
نداشته باشند، ذی حســاب اجازه پرداخت ندارد و طبیعتا 
دستگاه نظارتی هم برخورد می کند به دلیل آنکه تصرف در 
بیت المال محسوب می شود، از این رو موارد در کارگروهی 

بررسی و مجوز صادر می شود.
ثمره انرژی صلح آمیز هسته ای در زندگی مردم

رئیس سازمان انرژی اتمی از ساخت دو نیروگاه  تا پایان 
دولــت چهاردهم خبر داد و گفت: برای اولین بار پرتو دهی 

محصولات کشاورزی انجام خواهد شد.
اسامی ابراز امیدواری کرد که با انجام این اقدامات، ثمره 
انرژی صلح آمیز هسته ای در زندگی مردم دیده شود و از آن 

استفاده کنند.

گزارش مردم سالاری از حاشیه دولت

از واگذاری سرخابی ها تا 5 گیگ هدیه اینترنتی دولت

امیــر دریــاداردوم مصطفــی تاج الدینــی 
سخنگوی رزمایش مرکب کمربند امنیت دریایی 
۲۰۲۴ اظهــار کرد: در ایــن مرحله از برگزاری 
رزمایش مرکب کمربند امنیت دریایی ۲۰۲۴، 
یگان های شــناور ایران، چین و روســیه که از 
بامداد روز چهارشنبه به محل اجرای ماموریت 
در شــمال اقیانوس هند حرکت کرده بودند، به 

اجرای تمرینات پرداختند.
به گزارش خبرگزاری هــا، وی افزود: در این 
مرحله از رزمایش، یگان های شناور ایران، چین 

و روسیه به ســر فرماندهی ناوشکن جمهوری 
اســامی ایران دنا و با اســتفاده از ساح های 
تعیین شــده به ســوی اهداف سطحی در دریا 

تیراندازی کردند.
ســخنگوی رزمایش مرکب دریایی ۲۰۲۴ 
خاطر نشان کرد: همچنین در مرحله بعد تمرین 
صورت بندی و آرایش آفندی یگان های شرکت 
کننده در رزمایش متناســب با نظارت و پایش 
هوایی منطقه توسط بالگردهای نیروی دریایی 
ارتش جمهوری اسامی و سپاه پاسداران انقاب 

اســامی انجام شــد. امیر دریاداردوم مصطفی 
تاج الدینی با بیان این که امنیت همه دریانوردان 
جهان برای ما اهمیت دارد،  تمرین برای مقابله با 
تروریسم دریایی را جزو اهداف رزمایش مرکب 

دریایی ۲۰۲۴ اعام کرد.
»Photo Ex« اجرای تمرین

و آرایش های تاکتیکی در رزمایش 
امیــر دریــادار دوم مصطفــی تاج الدینــی 
همچنین گفت: در این مرحله از رزمایش مرکب 
کمربند امنیت دریایی ۲۰۲۴، یگان های شناور 
ایران، چین و روســیه تمرین »Photo Ex«و 

صورت بندی و آرایش آفندی را انجام دادند.
امیــر دریادار دوم تاج الدینی اذعان داشــت: 
تمام مراحــل رزمایش با نظارت و پایش هوایی 
منطقه توســط بالگردهای نیروی دریایی ارتش 
جمهوری اســامی و سپاه پاســداران انقاب 

اسامی انجام می شود.
وی با بیان اینکه حضور جمهوری اســامی 
ایران در ائتاف هــای بین المللی بیانگر ارتقای 
ســطح و جایگاه بین المللی جمهوری اسامی 
ایران اســت، گفت: برقراری امنیت در ســطح 
منطقه ای و بین المللی برای جمهوری اســامی 

ایران بسیار حائز اهمیت است و به همین دلیل 
نیروهای دریایی جمهوری اسامی ایران اجازه 
هیچ گونه تهدیدی را در حوزه دریا نخواهند داد.

رونمایی از ۴ ناو جدید سپاه در رزمایش 
مرکب کمربند امنیتی ۲۰۲۴/ بالگردهای 

سپاه هم آمدند
همچنین در این رزمایش ناو شهید محمودی 
، ناو شهید حاج قاســم سلیمانی، ناو شهید ابو 
مهدی المهندس و ناوچه تندر شهید توسلی و 
بالگردهای نیروی دریایی سپاه کنار رزمندگان 
ارتــش قهرمــان جمهوری اســامی مقتدرانه 
حضــور دارند. ناوهــای جدید الحاق شــده به 
نیروی دریایی ســپاه برای اولین بار است که در 
ایــن رزمایش مرکب حضور دارنــد و به اجرای 
عملیات می پردازند. از ویژگی های ناوهای نیروی 
دریایی ســپاه در این رزمایــش قابلیت حضور 
در ماموریت های طولانــی در اقیانوس ها ، دریا 
مانی طولانی و حمل و اســتفاده از جدیدترین 

ساح های پیشرفته تولید داخل است.
فرمانده پایگاه دریایی امام علی )علیه السام( 
نیروی دریایی ســپاه گفت: ما با استعداد ۳ ناو 
و ۲ ناوچــه در این رزمایش شــرکت کردیم و 

این رزمایش در منطقه ای به وســعت ۱۷ هزار 
کیلومتر مربع، در حال برگزاری اســت که سه 
تنگــه راهبردی از پنج تنگه راهبردی جهان در 
شمال اقیانوس هند در اضاع این محدوده قرار 
دارد. منطقه ای که مهمترین مرکز تردد انرژی و 

تجارت در دنیا است.
دریــادار دوم نوذری اظهار داشــت: هدف از 
برگزاری این رزمایــش تحکیم امنیت و مبانی 
آن در منطقــه و گســترش همکاری های چند 
جانبه میان کشورهای شــرکت کننده و نشان 
دادن حســن نیت و توانایی این کشــورها در 
جهت حمایت مشــترک از صلح جهانی، امنیت 
دریایی و ایجاد یــک جامعه دریایی با آینده ای 
مشــترک است که ما نیروهای مسلح جمهوری 
اسامی ایران برای این مهم پیش قدم هستیم. 
فرمانده پایگاه دریایی امام علی )علیه اســام ( 
افــزود: در این رزمایــش تمرین های تاکتیکی 
متنوعی از جمله نجات شناور دچار حریق، آزاد 
سازی شناور ربوده شده، تیراندازی علیه اهداف 
مشــخص، تیراندازی شــبانه به اهداف هوایی 
و ســایر تمرینات تاکتیکــی و عملیاتی در این 

رزمایش پیش بینی شده است.

ســید نظام الدین موســوی، گفت: انتخابات ۱۱ اسفند 
پیام های متعددی داشــت از جمله واکنش منفی مردم به 
فراخوان های جریان های مخالــف نظام برای به زمین زدن 

نظام بود.
وی در گفت وگو با ایســنا ادامه داد: کلید واژه فتنه سال 
۱۴۰۱ ناامیدی مردم و نشــان دادن عبور مردم از جمهوری 
اسامی بود. برآوردهای شان این بود حداکثر ۱۰ درصد مردم 
در انتخابات ۱۱ اسفند شرکت می کنند در حالی که آمار ۴۱ 
درصدی مشارکت مردم در این انتخابات عدد نسبتا معقولی 
بود. البته نباید فراموش کرد که مردمی که پای صندوق های 
رای نرفتند مخالف نظام نیســتند بلکه آنان فرصت دیگری 
می خواهند تا عملکرد مجلس آینده را رصد کنند و ببینند 

این مجلس چقدر از مشکات شان را حل خواهد کرد.
سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسامی انتخابات 
۱۱ اســفند را تحول آفریــن توصیف کــرد و ادامه داد: این 
انتخابات آرایش سیاســی جریان انقابی را تا حدود زیادی 
تحت تاثیر قرار داد عاوه بر آن نشان داد که مردم همچنان 
بــه اصاح طلبان اقبال ندارند. لیســت صــدای ملت جزء 

لیست های رده سوم و چهارم در انتخابات اسفند بود.

دبیر شــورای مرکــزی ائتاف امنا با تبییــن تاثیر این 
انتخابات بــر جریان های داخلی طیــف انقابی، گفت: در 
این انتخابــات در جریان اصولگرا هم اتفــاق بزرگی افتاد. 
شــانا چتر فراگیر جریان انقابی و اصولگرا بود که سعی در 
نمایندگی جریان های اصولگرا داشت. لیست شانا جامع همه 

جریان های سیاسی اصولگرا بود.
وی ادامــه داد: در این دوره اما شــورای ائتاف و شــانا 
طیف هایی را وارد لیســت نکرد و مرزبندی های جدیدی را 
برای خودش تعریف کرد. این مسئله موجب مرزبندی های 
جدید و تشکل ائتاف های جدید شد که ائتاف امنا بخشی 

از آن بود.
سخنگوی هیات رئیسه مجلس علت رای نیاوردن صادق 
آملی لاریجانی در ششمین دوره مجلس خبرگان را این طور 
تحلیل کرد: باور این اســت که مردم نــگاه بالا به پایین را 
نمی پسندند. آنان برخورد حذفی با طیف های سیاسی را بر 
نمی تابند. تصمیم گیری از بالا برای مردم قابل قبول نیست 

به همین دلیل واکنش منفی به آن نشــان می دهند و البته 
این نوع واکنــش مردم هر دو جریان اصولگرا و اصاح طلب 

را شامل می شود.
دبیر شورای مرکزی ائتاف امنا بر این باور است که مردم 
در انتخابات ۱۱ اسفند ۱۴۰۲ گفتمان شان نسبت به نظام را 
تغییر ندادند اما به جد خواستار تغییر و تحول در بخش های 

اقتصادی و سیاسی هستند.
موســوی ادامه داد: گایه مردم از وضعیت موجود کشور 
در انتخابات ۱۱ اسفند و صندوق های آرا خودش را نشان داد 
به بیان روشــن تر در قالب گفتمان تحولی رهبری تغییرات 
در ۱۱ اســفند رقم خورد کــه البته این اتفــاق از جنس 
تحول خواهی اپوزیســیونی یا »نه« گفتن به نظام نبود بلکه 
اتفاقا افرادی را انتخاب کردند که بیشتر به گفتمان انقاب و 
ارزش ها تاکید دارند و باز به بیان روشن تر تحول در جریان 

انقاب در ۱۱ اسفند رقم خورد.
سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسامی گفت: در 

ارزیابی انتخابات اسفند نباید وارد مصادیق و نام بردن از افراد 
شد بلکه باید شاخص ها و روندها را ماک تحلیل و بررسی ها 
قــرار داد و البته حتما مواضع اشــخاص در شــکل گیری 

عملکردها و روندها موثر است.
وی خواسته مردم از نمایندگان مجلس آینده را اینگونه 
تحلیــل کرد: مردم از مجلس آینده یک گام به جلو را توقع 
دارنــد. آنان مجلس یازدهم را خــوب می دانند اما ضعفها و 
خاءهایــی هم به این مجلس وارد می دانند به همین دلیل 
بایــد یک روح جدید در کالبد مجلس دمیده شــود. برخی 
تمایــل دارند این طور القاء کنند که در این انتخابات گویی 
اتفاقی نیفتاده و با این توجیه از انتخابات پرش کنند و پیام 
مردم را نبینند و نشنوند که البته همین مسئله مشکل ساز 
خواهد شد. بی توجهی به پیام مردم موجب بدتر شدن فضا 
می شود. دبیر شــورای مرکزی ائتاف امنا با اشاره به شعار 
جریان انقابی در انتخابات ۱۱ اســفند، گفت: قرار به بروز 
اتفاقات ساختارشــکنانه ای در نظام نیست. بچه هایی که از 
جریان انقابی به مجلس راه یافتند ولایت مدار هستند و از 
بن و ریشه به انقاب وفادارند و قرار نیست در مجلس آینده 

ساختارشکنی کنند.

تیراندازی ناوهای ایران، چین و روسیه به سمت اهداف دریایی

علت رأی نیاوردن آملی لاریجانی از نگاه یک اصولگرا

واکنش مثبت کواکبیان
 به استعفای معاون اول قوه قضائیه

مصطفی کواکبیان دبیرکل حزب مردم ســالاری در توییتی در پیام رســان 
ایکس نوشت: امیدوارم استعفای تحسین برانگیز معاون اول رئیس دستگاه قضا 
پیام مثبتی برای تمامی دســت اندرکاران امور تقنینــی، قضایی، اجرایی، ائمه 
جمعه،  نهادهای نظامی و انتظامی، صاحبان تریبون ها و... نســبت به دخالت ها 
و ویژه خواری های فرزندان، وابســتگان نسبی و سببی، دامادها، باجناق ها و...در 

امور بیت المال باشد.

رایزنی قالیباف با اعتدالیون و اصلاح طلبان
عضو حزب اعتدال و توســعه درباره رایزنی قالیبــاف با چهره های اعتدالی و 
اصاح طلب برای کرســی ریاست مجلس گفت: شــاهد هستیم که تندروهای 
جریان اصولگرایان در تهران رأی اوردند و خیلی عجولانه درباره ریاست مجلس 
رایزنی و گفتگو می کنند اما من هم درباره رایزنی های آقای قالیباف شنیدم ولی 

نمیدانم تا چه حد صحت دارد.
پروین داداندیش، رئیس ســازمان زنان حزب اعتدال و توسعه، درباره حضور 
چهره های مــورد حمایت این حزب در مجلس دوازدهــم به خبرآناین، گفت: 
لیســت صدای ملت در تهران رأی نیاورد و کاندیدای این لیســت در دور دوم 
انتخابات حضور ندارند اما خوشــبختانه در شهرســتان ها ۴۰ تا ۵۰ نفر از افراد 

اعتدالی رأی آوردند که امیدواریم در مجلس حضور فعالانه تری داشته باشیم.
او افزود: با توجه به اختافاتی که در طیف اصولگرایان پیش آمد و لیست های 
متعددی که در زمان انتخابات ارائه کردند، آنان هم نتوانستند با یک فراکسیون 
وارد مجلس شــوند. امیدواریم افرادی که عنوان صدای ملت وارد مجلس شدند 
یک فراکسیون قوی تشکیل بدهند و بنای ما بر این است که تعمالات و مذاکرات 

را با منتخبان صدای ملت در شهرستان ها ادامه بدهیم.
عضو حزب اعتدال و توسعه درباره برنامه ها برای مدیریت منتخابان اقلیت در 
مجلس دوازدهم بیان کرد: معمولا افرادی که در انتخابات رای آورده و پشــتوانه 
مردمی دارند، می خواهند یک کنش گری سیاســی مســتقلی داشته باشند ما 
امیدواریم که بتوانند این نقش را ایفا کنند. برنامه ی ما این است که گفتگوهای 
خودمان را با مردم خصوصا افرادی که به شــرایط اعتراض داشته و در انتخابات 

شرکت کردند و حتی افرادی که شرکت نکردند ادامه بدهیم.
داداندیش گفت: بعد از انتخابات ما جلســات متعددی را در حزب داشتیم و 
بحث هایی درباره اینکه جوانه سیاســت در ایران فرسوده شده و تغییرات نسلی 
و ناهمخوانی مطالبات نســل جدید با سیاست داشتیم تا بتوانیم مسامحه خود 
را با مردم و نســل جدید بالا ببریم تا بتوانیم یک اقلیت قوی در مجلس و یک 

فراکسیون قوی داشته باشیم.
او دربــاره رایزنی قالیباف با چهره های اعتدالی و اصاح طلب برای کرســی 
ریاست مجلس گفت: شاهد هستیم که تندروهای جریان اصولگرایان در تهران 

رای آوردند و خیلی عجولانه درباره ریاست مجلس رایزنی و گفتگو می کنند.
این چهره سیاسی گفت: من هم درباره رایزنی های آقای قالیباف شنیده ام ولی 
نمی دانم تا چه حد صحت دارد. امیدواریم افرادی که در رســانه ها مطرح شده و 

عقانیت شایسته و لازم را برای ریاست مجلس ندارند، کاندیدا نشوند.
این عضو حزب اعتدال و توســعه ادامه داد: تعیین ریاســت مجلس بر عهده 
نمایندگان مجلس است و ما نمی توانیم دخالت کنیم و فقط می توانیم با منتخبان 
مجلس از حزب خودمان رایزنی کنیم و باید یک کنشــگری سیاســی قوی تری 
داشته باشیم. رئیس مجلس اگر چه سالانه انتخاب می شود اما نقش مهمی دارد 
و باید تجربه اداره مجلس را داشته باشد. متاسفانه یک سری حرکت هایی که در 
دوره هــای اتفاق افتاد مثل طرح صیانت اصا مورد تایید ما نیســت و امیدواریم 
هرکســی که رئیس مجلس می شود این موارد را اداره کند. او با اشاره به فقدان 
اکثریت در مجلس گفت: تجربه مجالس به این صورت این است که ۳ فراکسیون 

شکل می گیرد و که فراکسیون اقلیت تاثیر زیادی بر تصمیمات دارد.

مفقود شدن یک قایق صیادی در خلیج فارس
فرماندار دیر از مفقودشدن یک قایق صیادی با یک سرنشین در خلیج  فارس 
و در محدوده آب های این شهرســتان خبــر داد و اطاع داد که برای یافتن این 
صیاد یک فروند بالگرد اعزام شــده است. به گزارش ایسنا، یونس باربرز با اشاره 
به مفقود شدن یک شناور صیادی با سرنشین در دیر گفت: برخی صیادان بدون 
بررسی وضعیت هواشناســی اقدام به خروج از اسکله برای صید می کنند که با 
متاطم شدن خلیج فارس، مشکاتی برای آنها فراهم می شود. وی افزود: بر اساس 
اخبار واصله در ۷۲ ساعت پیش یک قایق صیادی در بندر دیر با یک ملوان برای 
صید ماهی به دریا رفته که تاکنون بازنگشــته است. فرماندار دیر تصریح کرد: از 
شــب گذشته و پس از قطعی شدن عدم بازگشــت این صیاد، یک فروند شناور 
ناجی به ســمت دریا اعزام اما به دلیل طوفانی بــودن خلیج فارس هیچ اثری از 
این ملوان یافت نشده است. باربرز ادامه داد: امروز با هماهنگی با معاون عمرانی 
استاندار، یک فروند بالگرد از بوشهر برای جستجو و گشت هوایی به منطقه اعزام 
شــده است. وی گفت: تا ســاعت مخابره این خبر هنوز هیچ اثری از این صیاد 

مفقودشده در دسترس نیست.

اعلام نتیجه نهایی بازشماری آرای نیشابور
نتیجه نهایی بازشماری آرای حوزه انتخابیه نیشابور که پس از اعتراض دو نفر 

از نامزدهای انتخابات مجلس انجام شده بود را اعام شد.
به گزارش خبرآناین، محمدکمال ســرویها با اشاره به نتایج بازشماری آرای 
صندوق های حوزه انتخابیه نیشــابور در انتخابات مجلس دوازدهم، اظهار کرد: 
در پــی اعتراض یکی از نامزدهای انتخابات مجلــس دوازدهم از حوزه انتخابیه 
نیشابور به نام آقای حسینی به نتایج شمارش آرا و سپس اعتراض محمد رستمی، 
منتخــب دوم این حوزه انتخابیه، ما اقدام به بازشــماری تمام صندوق های رای 
نیشــابور کردیم. رئیس هیات نظارت بر انتخابات خراســان رضوی در گفتگو با 
ایسنا افزود: نتیجه بازشماری آرا این است که همان نتیجه قبلی حفظ شد، یعنی 
محمد رستمی به عنوان دومین منتخب مردم نیشابور به مجلس راه یافت و آقای 
حسینی نتوانست آرای کافی را کسب کند. به لحاظ تعداد رای هم تقریبا همان 

تفاوت آرایی که پیش از این بین این دو نفر وجود داشت، باقی مانده است.

سوشیال

احزاب

رویداد

انتخابات

پیش بینی نوع کنشگری امضاکنندگان بیانیه روزنه 
گشایی در انتخابات ۱۴۰۴

علی باقری گفت: نوع کنشگری بیانیه روزنه گشا در انتخابات ریاست جمهوری 
۱۵ ماه آینده منوط به این اســت که شــرایط انتخابات چگونه باشــد و در آن 
شــرایط نیز کنشــگران اصلی، یعنی احزاب، گروه های سیاسی و شخصیت های 
سیاســی، تاثیرگذار خواهند بود و وارد میدان می شــوند. علی باقری دبیر سابق 
جبهه اصاحات در گفت وگو با فارس در تحلیل بیانیه روزنه گشایی گفت: این 
بیانیه در قالب سیاست ورزی و کنشگری سیاسی داده نشد. این بیانیه یک حزب 
نبود و صرفاً، بیانیه تعدادی از دغدغه مندان کشــور در بخش های مختلف، اعم 
از دانشــگاهی، فعال سیاسی و رسانه ای بود، که در آن به یک دغدغه، موضوع و 
اندیشه پرداخته شده بود. وی ادامه داد: اینکه بگوییم امضا کنندگان این بیانیه، 
در قالب ۱۱۰ نفره به دنبال انجام کنش سیاســی هســتند، به نظر می رسد که 
منتفی است. زیرا همانطور که در انتخابات یازدهم اسفند ماحظه شد، خود امضا 
کنندگان بیانیه، به صفت امضا کننده بودن، کنش و عملی سیاســی نداشتند؛ 

یعنی لیستی به جامعه عرضه نکردند و کاندیدایی معرفی ننمودند.
باقری با اشــاره به این نکته که این جمع ۱۱۰ نفره، یک مجموعه منســجم 
حزبی کنشگر سیاسی نیستند، بیان داشت: با این وجود، این اندیشه که معتقد 
به استفاده از ظرفیت انتخابات، ولو اینکه کاهش یافته، تضعیف شده و فرو کاسته 
شده باشد، برای گشایش سیاسی در کشور و حل مسائل انباشته شده جامعه و 
کشور، همچنان تداوم خواهد داشت و توسط کنشگران سیاسی کشور، که اعتقاد 
به چنین عملکردی دارند، دفاع خواهد شد. این فعال اصاح طلب افزود: این ایده، 
امروز وجود داشته است، فردا وجود خواهد داشت و در سال آینده نیز تداوم خود 
را حفظ خواهد کرد، اما عملیاتی شــدن آن در کف بازار سیاست، مناسبت های 
مختلف و انتخابات ادوار مختلف، متناســب بــا فضای هر انتخابات خواهد بود و 
جلوه های آن، می تواند شــامل ارائه یک کاندید مشخص برای انتخابات ریاست 
جمهوری، ارائه یک لیست کامل برای کشور در انتخابات مجلس، ارائه یک لیست 

ناقص برای رقابت، و یا دادن رأی اعتراضی باشد.

ویژه


